
Ad 7 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2024 r. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 
Społecznościami Lokalnymi 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zwróciła uwagę na ujemny wynik finansowy za 2024 r. przy 
jednoczesnym udzielaniu nagród z zysku. Zapytała, jak przy ujemnym zysku było możliwe udzielanie 
nagród z zysku? 
 
Członek Komisji Artur Maciej Żukowski na prośbę mieszkańców zwrócił się do Prezesa 
Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. z pytaniem o plany związane z ewentualną rozbudową sieci 
wodno-kanalizacyjnej w ulicach, które do tej pory nie mają przyłączonej kanalizacji.  
 
Stanowisko Burmistrz Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że wystąpiono z pismem do Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego  
sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim z prośbą o przedłożenie informacji na zadane przez radnych pytania. 
Pismem z dnia 23 maja 2025 r. Zarząd Spółki udzielił odpowiedzi. Odpowiedź stanowi załącznik do 
niniejszego zestawienia. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 
 
 


